
Rekenkamer Woensdrecht – Jaarverslag 2024 

“Een nieuwe basis” 
Woensdrecht, 17 april 2024 

 

Geachte lezer, 

In dit verslag blikken we vanuit de rekenkamer terug op een bijzonder jaar, waarin we de 
basis hebben gelegd voor een sterke rekenkamer, maar ook vervroegd afscheid hebben 
moeten nemen van twee van onze leden.  

Ons doel is helder: een betekenisvolle bijdrage leveren aan de kwaliteit van bestuur en 
organisatie binnen onze gemeente door te onderzoeken of het bestuur van de gemeente 
volgens de regels werkt, de afgesproken doelen waarmaakt en of het daaraan niet meer 
geld uitgeeft dan nodig is. Onze rapporten ondersteunen de gemeenteraad en geven 
inwoners meer inzicht in het functioneren van de gemeente. 

Structuur en organisatie 

2024 stond in het teken van professionalisering. We hebben in dit eerste jaar ons 
Reglement van Orde en de Nota van Werkwijze geactualiseerd en deze openbaar 
gemaakt. Ook de AVG-processen zijn aangescherpt. Tot slot hebben we hebben 
praktische tools geïntroduceerd, zoals nieuwe e-mailadressen en een gedeelde 
werkschijf voor onze leden. 

Samenwerking 

We hebben opnieuw alle fracties benaderd en vijf van de zes fracties ook bezocht. Dit 
leidde tot waardevolle gesprekken en ideeën voor onze onderzoeken. 

Daarnaast hebben we overleggen gevoerd met de griffier, met het presidium, de 
gemeentesecretaris, wethouders en ambtenaren. Dit helpt ons om voeling te houden met 
wat speelt in de gemeente en onze onderzoeken scherp te houden. 

Onderzoeken in 2024 

Dit jaar hebben we drie belangrijke onderzoeken uitgevoerd: 

1. DoeMee-onderzoek 2023 – Klachtafhandeling 
Dit onderzoek hebben we afgerond en aangeboden aan de gemeenteraad. 

2. Beleidspraktijk Wonen – spiegeling van Woensdrecht aan landelijke meta-
analyse 
Ook dit onderzoek hebben we afgerond en aangeboden aan de gemeenteraad. 



3. DoeMee-onderzoek 2024 – Energiebesparingsplicht 
We onderzoeken hoe bedrijven worden gecontroleerd op de verplichte 
energiebesparende maatregelen. Het rapport wordt in het tweede kwartaal van 
2025 gepresenteerd. 

Daarnaast hebben we voorwerk gedaan voor een nieuw onderzoek naar armoedebeleid, 
dat in 2025 verder opgepakt zal gaan worden.  

Samenstelling  

De rekenkamer bestaat sinds januari 2024 uit vier externe leden.  

• Jacqueline Springvloet Dubbeld – van de Schraaf (voorzitter tot 12 december 
2024) 

• Mike Ridderhof (secretaris tot 12 december 2024, daarna voorzitter) 

• Kees Kort (secretaris vanaf 12 december 2024) 

• John Hogendoorn (lid tot 12 december 2024) 

Vanwege persoonlijke omstandigheden hebben Jacqueline en John vervroegd afscheid 
moeten nemen. In hun plaats zijn benoemd: 

• Marie-Elise Vromans (lid vanaf 12 december 2024) 

• Thijs de Jong (lid vanaf 12 december 2024) 

Ontwikkeling 

We vinden het belangrijk om te blijven leren. Dit jaar hebben we deelgenomen aan het 
congres van de Vereniging voor Rekenkamers (VvR) en aan de bijeenkomst van Brabantse 
Rekenkamers. Daarnaast hebben we actief kennis gedeeld met de rekenkamer van 
Steenbergen en die van Hulst, Sluis en Terneuzen. Ook namen we deel aan webinars van 
de Vereniging van Rekenkamers. 

Budget 

Het budget van de rekenkamer en voorheen de rekenkamercommissie is sinds 2012 
vrijwel bevroren. Oplopend prijspeil en gezonde ambities van de rekenkamer maken dat 
het huidige budget van € 19.982,- ontoereikend is. De rekenkamer is in gesprek met het 
presidium om het budget op te trekken. Voor 2024 heeft het presidium ingestemd met een 
eenmalige verhoging, zodat de werkzaamheden volgens plan uitgevoerd konden worden. 
De totale kosten voor de rekenkamer voor 2024 zijn uitgekomen op € 27.704,80. 

 



Tot slot 

Met dit verslag sluiten we 2024 af als een jaar van groei, professionalisering en 
samenwerking. We blijven ons inzetten voor een transparant en betrouwbaar 
gemeentebestuur in Woensdrecht. 

Met vriendelijke groet, namens alle leden van de rekenkamer Woensdrecht, 

 

 
Mike Ridderhof 
Voorzitter  

 


